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Vragen van het lid Geurts (CDA) aan de Minister voor Wonen en Rijksdienst 
en de Staatssecretaris van Economische Zaken over fors hogere pachtprijzen 
door verpachten van grond door het Rijksvastgoedbedrijf (ingezonden 
18 september 2015). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «Fors hogere pachtprijzen bij veiling»?1 

Vraag 2
Wat vindt u ervan dat de pachtprijzen fors hoger zijn geworden? 

Vraag 3
Wat vindt u ervan dat ondanks dat de pachtprijzen fiks hoger zijn de 
betalingsrechten overgedragen moeten worden van pachter op pachter na 
elke nieuwe veiling, en de inkomsten van het landbouwbedrijf in kwestie 
hierdoor niet stabiel zijn? 

Vraag 4
Kunt u garanderen dat de verpachte gronden duurzaam worden beheerd? Zo 
ja, hoe? 

Vraag 5
Hoe gaat u om met de nu pachtende boeren die zwaar getroffen kunnen 
worden in hun bedrijfsvoering en toekomst nu ze de pachtgrond kwijt raken? 

Vraag 6
Kunt u aangeven of een bod gekoppeld is aan een in te dienen bouwplan? 

Vraag 7
Kunt u toelichten of de ingediende bouwplannen meewegen in de keuze van 
een bod? Zo nee, hoe wordt dan rekening gehouden met duurzaam beheer? 
Zo ja, op basis van welke criteria worden deze meegewogen? 

Vraag 8
Kunt u aangeven op welke wijze rekening wordt gehouden met de invulling 
van de vergroening van het Gemeenschappelijk Landbouwbeleid? 

1 Boerderij vandaag, 11 september 2015, p. 1.
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Vraag 9
Kunt u aangeven op welke wijze de bodemonderzoeken en ingediende 
bouwplannen op elkaar afgestemd worden? 

Vraag 10
Hoe garandeert u de betrouwbaarheid van bodem- en bemestingsonderzoe-
ken? 

Vraag 11
Kunt u toelichten of het verplicht is om een bod gepaard te laten gaan van 
een bankgarantie? 

Vraag 12
Worden er in de afgelopen jaren meer hectares landbouwgrond door het 
Rijksvastgoedbedrijf aangeboden in éénjarige liberale pacht?
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